
WBO Wijkraden en Belangenorganisaties Overleg Haarlem-Noord/Spaarndam 
Verslag WBO-vergadering 10-12-2024 – Huis Te Zaanen – Zaanenpark 

Aanwezig Namens 
  
Bert-Jan Rip Voorzitter WBO & WP Vogelenbuurt 
Marielle Vos Secretaris WBO & WP Planetenwijk 
Alex Kalf WP Planetenwijk 
Inge Zuurendonk WP Indische Buurt Noord 
Judith de Graaf WP Kleverpark 
Hein de Jong WP Kleverpark 
Paul Boom DR Spaarndam 
  

 
1 – Opening 

Bert-Jan opent om 20.00 de vergadering en heet iedereen welkom, Erwin, Pieter, Teun, Dick en Karin 
zijn niet aanwezig. 

De agenda wordt vastgesteld. 

2 – Notulen vergadering 23-10-2024 & Actiepunten 

Notulen worden goedgekeurd en vastgesteld.  

Actiepunten: 

Marielle heeft geen updates ontvangen van Karin van de gemeente, dus de open punten blijven 
staan voor volgende vergadering.  

3 – Kennismakingsrondje 

Aangezien Judit & Hein vanavond voor de eerste keer bij de WBO aanwezig zijn, wordt een 
kennismakingsrondje gedaan. Hierbij geven Hein en Judit enthousiast aan hoe zij gestart zijn binnen 
de Kleverparkbuurt met “Kleverpark aan tafel” project waarbij het eerste jaar 800 bewoners vanuit 
de Kleverparkbuurt ingeschreven hadden, het tweede jaar waren dit er 1000. Dit is een groot succes 
geworden om verbinding te krijgen in de buurt. Daarnaast hebben zij inmiddels 10 keer een koffie 
sessie georganiseerd voor 65 jaar en ouder, hetgeen ook een succes is geworden. Door de contacten 
met de gemeente kregen zij ook contact met Karin Kranendonk die hun adviseerde om een 
Wijkplatform op te zetten, zodat ze nog van meer subsidies gebruik konden maken, hetgeen is 
gebeurt zij zijn nu sinds anderhalve maand een WP. De Instagram pagina en de stichting, die zij 
gebruikten voor bovenstaande projecten hebben ze omgebouwd tot de WP-pagina, zodat ze ook 
gelijk de reeds opgedane contacten konden gebruiken. 

De anderen stellen zich ook voor en geven kort aan waar ze allemaal mee bezig zijn. 

4 – Laatste stand Transitie van Wijkraad naar Wijkplatform 

Iedereen is inmiddels getransformeerd naar een WP. Bert-Jan geeft aan dat zij een Vereniging zijn 
geworden en volgende week bij de notaris zullen gaan tekenen. 

5– Mededelingen Gemeente 

Aangezien Karin niet aanwezig kon zijn en er ook geen punten vanuit de gemeente zijn binnen 
gekomen, wordt dit punt overgeslagen tijdens de vergadering. 

 



6 – Mededelingen Wijkplatforms/Dorpsraad 

Vogelenbuurt 

Overlast - Bert-Jan geeft aan dat Kim Onega contact heeft opgenomen voor een overleg omtrent de 
overlast. Bert-Jan zal daarvan de volgende vergadering terugkoppeling geven. 

Groen Project – Er hebben mensen zich opgegeven om een groenproject te gaan doen. 

Feestje – Op 8 januari zal een bijeenkomst/feestje georganiseerd worden omdat het Wijkplatform 
dan formeel bestaat. WBO leden zijn ook uitgenodigd. 

Dementie – Zij hebben een voordracht gehad van de Dementie caravaan, daar werken ze nu verder 
aan. 

Dorpsraad Spaarndam 

Rietpolder– Paul geeft aan dat de nieuwe stijgers er nu gaan komen, wanneer de nieuwbouw gaat 
komen is onbekend. 

Spaarndamse weg – Er is weinig commentaar gekomen op de afsluiting vanuit het dorp. 

Overleg diverse partijen – Paul geeft aan dat er veel overleg nodig is met Rijnland en alle andere 
partijen die verantwoordelijk zijn voor alle gebied om Spaarndam heen. 

Indische Buurt Noord 

Horzizon – Het buurthuis is mooi opgeknapt, wat heel fijn is voor de buurt 

Kerstdiner – Wordt dit jaar door Buurts georganiseerd worden i.p.v. het WP, maar die is ineens 
verplaatst terwijl flyers al gemaakt en verspreid waren. 

Kerstsamenzang – Zou dit jaar georganiseerd worden door de kerk i.p.v. het WP maar gaat nu ineens 
niet door.  

Oliebollenkraam – Gaat hopelijk wel door dit jaar op 31-12. 

Het is wel teleurstellend dat alle speciale evenementen nu ineens door anderen georganiseerd 
zouden worden, maar dit niet waarmaken, zeer jammer voor de buurt bewoners. 

Planetenwijk 

Wijkkrant- Is begin december in de bus gekomen bij 2500 huizen, veel positieve berichten over 
gehoord.  

Orionzone– Alex geeft een update van de diverse projecten in de Orionzone, zoals Sportweg, nieuw 
Zwembad, Bison Bowling, Verzorgingshuis Delftweide, Helene Swartstraat nieuwbouw (Orionhof) 
etc.  

Posthuis Sinterklaas – Sint is geweest in het Posthuis, het was een groot succes et meer dan 150 
kindjes en ouders.  

Bibliotheek – is nu 3 maanden dicht. 

Junoplantsoen – verbouwingen i.v.m. Verduurzaamheid is nu na 2 jaar klaar. 

Kleverpark 

Bestuur & Leden – zij zijn met 4 man bestuur en er hebben zich 3 bewoners extra aangemeld. 

 



Vondelkwartier 

Pieter kon niet aanwezig zijn, maar heeft wel een update gestuurd via de app. 

Wijkplatform Vondelkwartier – De werkwijze van het WP overvraagt de beperkte inzet van de kleine 
raad voor het Vondelkwartier, De bestaande werkgroepen functioneren allemaal niet meer, er is een 
teken van afbrokkeling.  

7 – Opheffing Spaarne Ziekenhuis Haarlem Noord 

Vanuit Wijkplatform Vondelkwartier is het verzoek gekomen aandacht te besteden aan het feit dat 
het Spaarne Ziekenhuis Haarlem Noord mogelijk weg zal gaan, met alle gevolgen van dien voor de 
bewoners van Haarlem Noord. 

Marielle geeft aan dat zij de oproep via hun facebook kanaal hebben verstuurd, maar dat er geen 
reacties op zijn gekomen. Om de petitie te kunnen tekenen, moet je jouw creditcard gegevens 
opgeven, wat heel slecht is. 

Paul geeft aan dat men het vooral heeft over de bereikbaarheid van het Ziekenhuis, maar het meest 
belangrijke punt moet de zorg zijn. Die kan nu niet goed meer gegarandeerd worden.  

De belangrijkste taak van een ziekenhuis is goede zorg te leveren. Aan kennis en kunde ligt het niet, 
maar er is categorisch materiaal te kort en personeel tekort. Momenteel zijn van de 6 OK’s in Noord 
al 4 gesloten i.v.m. personeel gebrek. Haarlem heeft 3 ziekenhuizen die qua personeel moeten gaan 
samenvoegen zodat er twee goede ziekenhuizen over blijven die de zorg gaan leveren die benodigd 
is. Dat zij dan daarvoor meer moeten gaan rijden is dan zo. Hij geeft tevens aan dat 15% van de ic-
personeel is verdwenen na Corona en er zijn al 20/30% minder MBO’ers die de opleiding gaan 
volgen. 

Inge geeft aan dat Spaarne Gasthuis in Zuid wel heel slecht bereikbaar is met het OV, daar zal dan 
eerst een goede oplossing voor moeten komen. De halte van bus 300  wordt mogelijk opgeheven en 
bij bus 73 moet je 10 minuten lopen, alleen bus 3 stopt niet bij de ingang, maar die rijdt 1x per half 
uur. Haarlem Noord was het ziekenhuis wat het beste bereikbaar was, door de bushaltes daar.  

8 – Rondvraag 

Afgesproken wordt dat Marielle de linken naar de WBO-notulen en WP Planetenwijk wijkkranten 
naar de nieuwe leden stuurt. Deze heb ik hieronder toegevoegd voor iedereen die geïnteresseerd is. 
 
WBO notulen: 
https://wijkraadplanetenwijk.nl/wbo/ 
 
Planetenwijk nieuwsbrieven & wijkkranten:  
https://wijkraadplanetenwijk.nl/nieuwsbrieven/ 
 
 
Om 21.35 uur wordt de vergadering gesloten. 
 

Volgende WBO-vergadering is woensdag 22 januari om 20 uur (in Huis Te Zaanen) 

 

 

 

 

https://wijkraadplanetenwijk.nl/wbo/


Overzicht WBO-vergaderdata 2024 (reeds eerder in app gedeeld) 

24 januari   
28 februari   
27 maart 
24 april   
22 mei   
19 juni    
Juli & augustus- geen vergaderingen i.v.m. zomervakantie WBO leden 
25 september    
23 oktober    
27 november – geannuleerd  
18 december - verplaatst naar dinsdag 10 december! 
 
 
Overzicht WBO-vergaderdata 2025 - 20 uur in Huis Te Zaanen Zaanenpark 

22 januari   
26 februari   
26 maart 
30 april   
28 mei   
25 juni    
Juli & augustus- geen vergaderingen i.v.m. zomervakantie WBO leden 
24 september    
22 oktober    
26 november 
17 december – laatste vergadering met afsluitende borrel 
 
 
 
 

Actielijst Onderwerp Datum Status 
    
Karin Overleg met Buurts, Karin zal hun als gast uitnodigen 

voor een van de WBO vergaderingen 
19-06-2024 Open 

 
Karin Flyer in september aanleveren m.b.t. isolatieproject 

& Haarlems Warmte Huis aanleveren bij WBO leden 
ter promotie, 23-10 moet nog komen 

19-06-2024 Open 
 

Allen Antwoorden op de mail van Karin m.b.t. status 
Transitie, 23-10 mail moet nog komen. 

25-09-2024 Open 

Allen Beter Buiten app promoten in wijkkrant 23-10-2024  
Allen Overhangend groen, bewoners moeten dit zelf 

onderling regelen, advies opnemen in wijkkrant 
23-10-2024  

 


